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Z Á P I S N I C A č. 9/2015  
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske Stankovce 

konaného dňa 30.11.2015 v zasadačke obecného úradu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
November 2015 

 
 
 
 
Overovatelia:    Ing. Eva Beňovičová 

JUDr. Simona Račková 



 
Z á p i s n i c a zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske 

Stankovce, konaného dňa 30.11.2015 od 1630 hod. do 1930 hod. 
v zasadačke Obecného úradu v Trenčianskych Stankovciach 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske Stankovce bolo zvolané starostom obce JUDr. 
Martinom Markechom.  
Prezentácia: prítomných poslancov 9 z celkového počtu 9 poslancov. Nakoľko účasť poslancov je 
nadpolovičná, starosta obce skonštatoval, že OZ je schopné rokovať a uznášať sa. Po privítaní 
prítomných otvoril zasadnutie OZ.  
Písaním zápisnice bola poverená: Ing. Mária Kašubová 
 
Overovatelia:    Ing. Eva Beňovičová 

JUDr. Simona Račková 
 
Hlasovanie za návrh overovateľov zápisnice: 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9, proti: 0 , zdržal sa: 0)  
Návrh bol schválený 
 

P r o g r a m : 
 

1. Kontrola plnenia uznesení prijatých na zasadnutí OZ dňa 7.9.2015 a 2.10.2015 
2. Čerpanie rozpočtu k 30.9.2015  
3. VZN č. 1/2015 o poskytovaní dotácií z rozpočtu Obce Trenčianske Stankovce 
4. Správa o výsledku vykonaných kontrol 
5. Schválenie inventarizačných komisií 
6. Prenájom pozemku - predajný automat 
7. Investičný zámer - Krematórium  
8. Rôzne: ponuka p. Ferdusa, výsledok výberového konania na vedúceho OPS, podmienky 

pochovávania na cintorínoch k.ú. Rozvadze, Malé Stankovce, Sedličná a iné 
9. Záver 

 
Hlasovanie za návrh programu: 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0)  
Návrh bol schválený 
 

 

K bodu 1 – Kontrola plnenia uznesení prijatých na zasadnutí OZ dňa 7.9.2015 a 
2.10.2015 

 

Návrh na Uznesenie č. 77/2015 
OZ schvaľuje Kontrolu plnenia uznesení prijatých na zasadnutí OZ dňa 7.9.2015 a 2.10.2015 
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Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0)  
Uznesenie bolo schválené 
 
 
 

K bodu 2 – Čerpanie rozpočtu k 30.9.2015 
 

Dôvodová správa :  
V zmysle Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov, predkladám vyhodnotenie čerpania finančného a programového 
rozpočtu Obce Trenčianske Stankovce k 30.9.2015 – viď predložený materiál  
Rozprava:  
Ing. Poruban – sa informoval o stave pohľadávok voči spoločnosti STLF, a.s. Starosta informoval o 
stretnutí s Mgr. Rybníčkom. AS Trenčín rokuje s obcou Zamarovce o možnosti vybudovania ihrísk na 
Ostrove, v prípade ich úspešného rokovania bude potrebné riešiť otázku nájmu na OC a spätné 
odkúpenie pozemkov, ktoré boli odpredané za účelom vybudovania futbalových ihrísk.  
Ing. Mojžiš – informoval sa o plnení niektorých položiek – príjem z recyklačného fondu, daňové 
výdavky, výdavky na oddychové centrum. 
 

 

Návrh na Uznesenie č. 78/2015 
OZ berie na vedomie Vyhodnotenie čerpania rozpočtu príjmov a výdavkov k 30.9.2015 
 

Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9, proti: 0 , zdržal sa: 0)  
Uznesenie bolo schválené 
 

 

K bodu 3 – VZN č. 1/2015 o poskytovaní dotácií z rozpočtu Obce Trenčianske 
Stankovce 

 

Dôvodová správa :  
VZN č. 1/2015 sa aktualizuje doteraz platné VZN č. 3/2007 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce. 
Nejde o podstatné zmeny, novým VZN sa presne špecifikuje účel, na aký môžu byť prostriedky z 
rozpočtu použité, aktualizuje sa Žiadosť o dotáciu a jej prílohy, tlačivo Zúčtovanie dotácie a prílohou 
VZN je aj vzor Zmluvy o poskytnutí dotácie. 
 

 

Návrh na Uznesenie č. 79/2015  
OZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2015 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu 
Obce Trenčianske Stankovce 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0)  
Uznesenie bolo schválené 
 

 

K bodu 4 – Správa o výsledku vykonaných kontrol 
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Dôvodová správa : 
 
Správu predkladá hlavný kontrolór obce na rokovanie obecného zastupiteľstva na základe povinnosti 
vyplývajúcej s § 18f ods.(1) písm.d) zák. č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení. 
 
Správa zahŕňa výsledok kontrol podľa schváleného plánu kontrol vykonaných v období jún až október 
2015. Správa nadväzuje na priebežnú správu predloženú 25. mája 2015 na rokovaní obecného 
zastupiteľstva.  
Rozprava:  
p. Pevný – je k dispozícii nová informácia o zmiznutých peniazoch? JUDr. Markech – nemáme zatiaľ 
správu vyšetrovateľa. 
 
Návrh na Uznesenie č. 80/2015  
OZ berie na vedomie Priebežnú správu o výsledku vykonaných kontrol hlavným kontrolórom v období 
jún až október 2015 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0)  
Uznesenie bolo schválené 
 

 

K bodu 5 – Schválenie inventarizačných komisií 
 
Dôvodová správa :  
Zákon o účtovníctve č. 431/2002 Z.z. § 6 ods.3 ukladá účtovnej jednotke povinnosť inventarizovať 
majetok, záväzky a rozdiel majetku a záväzkov podľa § 29 a 30 uvedeného zákona.  
Predkladáme návrh na zloženie komisií k vykonaniu inventúry majetku Obce Trenčianske Stankovce. 
 

 

Ústredná inventarizačná komisia: 
 
Ing. Jozef Kadák, člen Komisie finančnej a správy obecného majetku, predseda komisie Ing. 
Marcela Hrušovská, členka Komisie finančnej a správy obecného majetku, členka komisie 
PaedDr. Oľga Šmatláková, poslankyňa OZ, členka komisie  
Patrik Tomík, poslanec OZ, člen komisie 
Dušan Pevný, poslanec OZ, člen komisie Ing. 
Jozef Mojžiš, poslanec OZ, člen komisie  
Ing. Mária Kašubová, ekonómka OcÚ, členka komisie 
 
Čiastkové inventarizačné komisie pre: 
 
1. Obecný úrad 
 
Ing. Marcela Hrušovská, členka Komisie finančnej a správy obecného majetku, predseda komisie 
Ing. Mária Kašubová, ekonómka OcÚ, členka komisie  
Drahoslava Zemánková, pracovníčka OcÚ, členka komisie 
Ľubica Mikulášová, pracovníčka OcÚ, členka komisie 
 
2. Spoločenský dom 
 
PaedDr. Oľga Šmatláková, poslankyňa OZ, predseda komisie 
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Ing. Viera Blažová, členka Komisie finančnej a správy obecného majetku, členka komisie 
Janka Dutková, pracovníčka OcÚ, členka komisie 
  
3. Požiarnu zbrojnicu (Dobrovoľný hasičský zbor) 
 
Patrik Tomík, poslanec OZ, predseda komisie 
Pavol Jančo, strojník DHZ, člen komisie  
Ján Kulačík, veliteľ DHZ, člen komisie 
Zuzanna Tanáčová, pracovníčka OcÚ, členka komisie 
 
4. Obecný podnik služieb 
 
Ing. Jozef Mojžiš, poslanec OZ, predseda komisie 
Ján Husár, vedúci OPS, člen komisie  
Peter Ďuriš, pracovník OPS, člen komisie 
Soňa Siváková, pracovníčka OcÚ, členka komisie 
 
5. Oddychové centrum 
 
Dušan Pevný, poslanec OZ, predseda komisie 
Ing. Martin Kudla, PhD., poslanec OZ, člen komisie  
Ing. Vendelín Sedláček, člen komisie 
Jana Dutková, pracovníčka OcU, členka komisie 
 
6. Dokladovú inventúru 
 
Ing. Mária Kašubová, predseda komisie 
Ing. Alena Novotová, členka komisie  
Soňa Siváková, členka komisie 
 
7. Inventúru zásob 
 
Ing. Jozef Mojžiš, poslanec OZ, predseda komisie 
Ján Husár, člen komisie  
Peter Ďuriš, člen komisie 
Soňa Siváková, členka komisie 
 

Návrh na Uznesenie č. 81/2015  
OZ schvaľuje zloženie inventarizačných komisií k vykonaniu fyzickej a dokladovej inventúry majetku 
obce za rok 2015. 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0)  
Uznesenie bolo schválené 
 
 
 

K bodu 6 - Prenájom pozemku - predajný automat 
 

Dôvodová správa: 
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Dňa 21.9.2015 požiadala spoločnosť AWISO, s.r.o. so sídlom Topoľová 781, Nová Dubnica o 
prenájom pozemku vo výmere 1 m2 na parcele C-KN č.1, obecnom cintoríne k.ú. Veľké Stankovce. 
 
Rozprava:  
JUDr. Račková - do zmluvy bude potrebné zahrnúť bod, aby sa nájomca staral o poriadok okolo 
automatu a aby bol umiestnený na vhodnom mieste.  
Ing. Poruban - najlepší priestor bude pri vedľajšom vchode do Domu smútku.  
Ing. Beňovičová, D. Pevný - máme v obci podnikateľov, ktorí predávajú podobný sortiment, môže 
dôjsť k ich nespokojnosti s takouto konkurenciou. 
 
Návrh na Uznesenie č. 82/2015 
 
Zverejnenie zámeru prenajať majetok Obce v zmysle zákona SNR č. 138/1991 Zb., v znení 
neskorších predpisov. 
 
OZ schvaľuje zámer prenájmu pozemku na osadenie predajného automatu na kahance na cintoríne v 
k.ú. Veľké Stankovce, o celkovej výmere 1 m2, ako prípad hodný osobitného zreteľa, v zmysle § 9 a 
ods. 8 písm. c/ zákona SNR č. 138/1991 o majetku obcí, v znení neskorších predpisov, pre AWISO 
s.r.o. Nová Dubnica, IČO 45625611 
 
Dôvod hodný osobitného zreteľa :  
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec má záujem zabezpečiť na miestnom 
cintoríne službu predaja kahancov z automatu. 
 
Obec Trenčianske Stankovce je vlastníkom parcely : 
C-KN č. 1 - ostatná plocha o výmere 4 484 m2, k.ú. Veľké Stankovce, vedené na LV č. 489 
 

Prenájom časti vyššie uvedenej parcely vo výmere 1 m2 bude realizovaný za cenu 40,- €/m2/rok. 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 5, proti: 2 – Beňovičová, Pevný, zdržal sa: 2 – Kudla, Poruban)  
Uznesenie nebolo schválené 
 
 
 

K bodu 7 – Investičný zámer - Krematórium 
 
Dôvodová správa:  
Dňa 10.11.2015 sme obdržali list, v ktorom sme boli požiadaní a vyjadrenie sa ku investičnému zámeru 
spoločnosti TOP CLEAN s.r.o., Galanta, ktorej investičným zámerom je postaviť v k.ú. Rozvadze 
stavbu krematória s rozlúčkovou miestnosťou a oddychového rekreačného parku s parkovacími 
miestami.  
Dotazníkom spoločnosti boli oslovení obyvatelia obce a zosumarizovaním odpovedí vyšlo nasledovné:  
Počet odovzdaných dotazníkov: 264 ks 
Počet platných dotazníkov: 264 ks 
Súhlas so stavebným zámerom ÁNO: 101 ks 
Nesúhlas so stavebným zámerom NIE:  163 ks 
 
Rozprava: 
Ing. Kudla – žiada o vecný prístup (rovnako tak aj k iným bodom programu) 
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P. Tomík – forma prezentácie nebola vhodná, rešpektuje vôľu občanov, ktorí sa vyjadrili k zámeru Dr. 
Šmatláková – tiež si myslí, že nebola vhodná prezentácia, občania boli uvedení do omylu formuláciou 
dotazníka, pretože sa to javilo ako investícia obce, nie zámer investora, bola aj zlá forma odovzdávania 
dotazníkov, celkovo bola narušená dôvera v predstaviteľov obce  
JUDr. Račková – súhlasí s názorom Dr. Šmatlákovej, dotazník bol zavádzajúci  
Ing. Beňovičová – dala otázku prítomným zástupcom firmy, či neuvažovali s inou lokalitou, ona sa so 
zámerom nestotožňuje. Ak, tak vhodnejší priestor by sa jej javil na začiatku obce. Informovala o 
nesúhlasnom stanovisku PD Inovec so stavbou krematória v lokalite uvedenej v dotazníku.  
Ing. Mojžiš – pripojil sa k názoru účelovosti dotazníka, tiež nemá priaznivé ohlasy od občanov obce a 
on sám tiež nie je zástancom vybudovania krematória v obci  
Ing. Poruban – prezentácia naozaj nebola dobrá, prvotný zámer bol prezentovaný už v júni, vtedy sa 
mu zámer tak, ako ho prezentovali, celkom páčil.  
D. Pevný – naša obec je „pokroková“ obec, rozvoj aj v oblasti pohrebných služieb a cintorínov bude v 
budúcnosti určite potrebný, ale nie sme takí odborníci, aby sme vedeli posúdiť vhodnosť tejto 
investície, lokalitu oceňuje, bol by za ďalšie rokovanie s investormi.  
J. Križan – nápad vybudovania krematória sa mu páči, pomohla by mu ale lepšia a jednoznačnejšia 
propagácia. 
  
Zástupcovia spoločnosti TOP CLEAN s.r.o. – „Už pol roka to tu riešime, všetko bolo odsúhlasené aj s 
poslancami. Toto je investícia okolo 300 tisíc €. Investícia neznamená len krematórium, ale rieši aj celý 
priestor – prístup, parkovanie, park, oddychová zóna. Park je zahrnutý do projektu, aby to miesto 
vyzeralo dôstojne. Investor je ochotný podpísať záväzky, ktoré deklaroval na začiatku. Pokiaľ ide o 
výsledok prieskumu verejnej mienky, počet ľudí - vzorka by bola aj pri iných formách rovnaká. Kto sa 
nevyjadril formou dotazníka, tomu je jedno, či tu park s krematóriom bude alebo nie. 
Nebolo záujmom investora vytvoriť dvojzmyselný dotazník a zavádzať občanov. Investičný zámer je 
situovaný 2 km za obcou, je to ďaleko od obydlí. Všimli sme si, že oplotenie cintorína ako aj stav Domu 
smútku nie sú na dobrej úrovni, chceme byť nápomocní obci pri skrášlení cintorína a Domu smútku vo 
Veľkých Stankovciach. Počet dotazníkov 264 je malý, nezohľadňuje názor ľudí v obci. Pokiaľ ide o 
pripomienku, že niektorí občania nemohli osobne doniesť dotazník, tak nie 2000 ľudí je imobilných.“ 
Poďakovali za možnosť rokovať o danom zámere. 
V zmysle zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov, predkladáme OZ 
návrh na schválenie tohto uznesenia: 
 
Návrh na Uznesenie č. 83/2015  
OZ súhlasí s investičným zámerom spoločnosti TOP CLEAN s.r.o., Galanta, IČO 36834017 na 
vybudovanie oddychového a rekreačného parku s parkovacími miestami a stavbou krematória a 
obradnej miestnosti s príjazdovou komunikáciou v k.ú. Rozvadze za podmienky, že zámer bude v 
súlade s územným plánom Obce Trenčianske Stankovce. 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 3 – Križan, Poruban, Pevný, proti: 6, zdržal sa: 0)  
Uznesenie nebolo schválené 
 
 
 

 

K bodu 8 - Rôzne 
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1. Nehnuteľnosť p. Ferdusa – starosta obce ho žiadal o darovanie spoluvlastníckeho podielu domu, kde 
má obec 1/6, nakoľko sa o dom nestará, stavba je vo veľmi zlom stave. Vec je potrebné riešiť 
komplexne aj s 1/6-ým podielom p. Ferdusovej. 
 
2. Starosta obce informoval: 
 
- toho času prebieha výberové konanie na vedúceho odboru obecných služieb na OcÚ, prihlásení boli 
štyria kandidáti, po jeho ukončení budú poslanci o výsledku informovaní 
 
- nová skutočnosť v konaní nástupníckej firmy po firme BONAS Slovakia, s.r.o.: bolo vydané 
uznesenie o zastavení konania o zaplatenie 140 000,- € s príslušenstvom, ale ešte nie je právoplatné 
 
- už je dokončený bezbariérový prístup do budovy zdravotného strediska vrátane WC, 
 
- 6.12.2015 o 16:00 hod. bude v Spoločenskom dome Mikuláš a 13.12.2015 o 14:30 hod. Vianočný 
koncert 
 
- najbližšie zasadnutie OZ bude 14.12.2015 o 16:30 hod. 

 
 
3. Podmienky pochovávania na cintorínoch v k.ú. Sedličná, Malé Stankovce, Rozvadze: 

 
Stáva sa, že obdržíme ústne alebo aj písomné žiadosti najmä obyvateľov k.ú. Sedličná, Rozvadze, 
o to, 

- aby mohli byť pochovaní na týchto cintorínoch, alebo 
- aby mohli mať vybudovanú novú hrobku na starom hrobe po svojom príbuznom  

Stále sú platné uznesenia OZ z rokov 1976 a 1985, kde sú stanovené podmienky a je otázkou, či budeme 
hľadať nejaké iné možnosti a riešenia a uznesenia budú zrušené, alebo zostanú v platnosti v takom 
znení ako doteraz.  
Ing. Beňovičová - stotožnila by sa s tým, aby sa za istých vopred určených podmienok obnovilo 
využívanie starých cintorínov.  
D. Pevný - mali by sme mať stanovisko RÚVZ, či je to vôbec možné. Starosta vyžiada.  
Mgr. Ďurišová doplnila informácie o tejto problematike nasledovne :  

- poukázala na problém podložia na niektorých cintorínoch a teda aj na dlhšiu dobu tlenia,  
cca 40 – 50 rokov /Sedličná, pieskové podložie, Malé Stankovce - hroby s pozostatkami zomretých na 
mor/  

- informovala o pôvodných zámeroch vedenia obce, vytvorenie centrálneho cintorína bolo 
realizované z dôvodov zlúčenia jednotlivých obcí do Obce Trenčianske Stankovce , cintoríny v k.ú. 
Sedličná, Malé Stankovce, Rozvadze boli plánované ako oddychové miesta a parky aj z dôvodu blízkej 
výstavby rodinných domov, bytoviek , niektoré boli uzatvorené z dôvodu nedostatku miesta  
na pochovávanie.  

- „otvorenie“ pochovávania na cintorínoch, v jednotlivých častiach obce, by mohlo byť reálne 
vytvorením novej koncepcie, projektov s myšlienkou pochovávania urien do existujúcich hrobov, 
prípadne vytvorenia urnovej steny, 

-  bude potrebné aj naďalej jednať s vlastníkmi susedných pozemkov centrálneho cintorína o 
možnosti jeho rozšírenia a je nutné vytvoriť  finančnú rezervu na jeho údržbu a na údržbu jestvujúceho 
Domu smútku,       

- otvorila tému stravovania dôchodcov, nakoľko zo strany poslancov Ing. Kudlu a Ing. Porubana 
prišli návrhy na možnosť stravovania dôchodcov poskytovaním stravy v školskej jedálni. Po upresnení 
všetkých alternatív, možností, s pani riaditeľkou ZŠ Mgr. Sýkorovou a po zistení záujmu o stravovanie 
sa v školskej jedálni, zo strany dôchodcov, bude k tejto problematike zaujaté konečné stanovisko. 
-     požiadala poslancov, aby apelovali, pokiaľ majú dosah, na predsedov spoločenských 



organizácií v obci na každoročné /v decembri - januári nasledujúceho roka/ podávanie písomných 
informácií o činnosti svojej organizácie za kalendárny rok, obecnej kronikárke Mgr. Kadákovej.  
Urýchli sa tým schvaľovanie záznamu do kroniky. 
 
 
 
 

K bodu 9 - Záver 
 
Starosta obce oficiálne ukončil zasadnutie OZ o 19:30 hod. poďakovaním všetkým prítomným za účasť. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

JUDr. Martin Markech 
Starosta obce 

 
 
 
 
 

 

Mgr. Ľubica Ďurišová 
Prednostka Ocu



 


